



GOLD COAST
RESIDENCES

2025 ISSUE III 第三期

Your Gold Coast Living

黃金·生活·季刊



GOLD COAST
HONG KONG
黃金海岸·香港

Nature. Leisure. Pleasure. 自然·悠然·欣然



SINO GROUP
信和集團

Editor's Word

編輯的話

Welcome to the latest edition of our Gold Coast Residences newsletter! We are delighted to present a vibrant selection of exciting events and exclusive offers to enrich your Gold Coast lifestyle. In this issue, join us in celebrating the Mid-Autumn Festival with a themed workshop, get active at the Beach Volleyball Fun Day, and indulge in irresistible buffet and afternoon tea set promotions. Plus, we are sharing some Facebook pages that help connect the Tuen Mun community in a very heartfelt way. Enjoy!

 Hong Kong Gold Coast Residences

 hkgoldcoastliving  香港黄金海岸

歡迎閱讀我們最新一期的黃金海岸住戶通訊！今期我們誠意為大家帶來一連串好玩刺激的活動和獨家優惠，讓大家盡情享受於黃金海岸的生活。包括小朋友喜愛的中秋主題工作坊、動感十足的沙灘排球同樂日，以及酒店的自助餐及下午茶優惠。此外，我們還精選了幾個由屯門街坊自發營運並充滿溫度的屯門社區專頁，促進鄰里聯繫及資源共享，共建更緊密的社區。立即查閱我們一系列精彩的內容。



In line with our eco-friendly approach, we'll be delivering this newsletter by email. Subscribe now !

本刊主要以電郵形式發送給住戶，以支持環保，請即登記訂閱。

Gold Coast Resident 2025 Resident Referral Bonus Programme

黃金海岸住宅 – 住戶推薦獎賞計劃2025



We are thrilled to announce our new Resident Referral Bonus Programme! As a referrer, you can earn a reward of up to 1 month's net rent, plus an additional up to HK\$5,000 bonus.

When you refer a friend to lease an apartment at Gold Coast Residences, the referee can receive up to HK\$5,000 Gold Coast Hotel Dining coupon.

This is a fantastic opportunity to invite your friends to join our thriving community and experience our unique resort-style living with stunning sea views.

'Resident Referral Bonus Programme' is valid till 31 December 2025. Terms and conditions apply.

黃金海岸住宅推出了全新的「住戶推薦獎賞計劃2025」！住戶每成功推薦一位租戶，即可獲得高達1個月的租金淨值及額外獲得高達HK\$5,000的獎金！

當你成功推薦朋友租住黃金海岸住宅單位時，他們亦可獲得高達HK\$5,000黃金海岸酒店餐飲禮券！立即邀請你的朋友親友加入我們黃金社區，享受獨一無二的海景及度假式生活體驗。

「住戶推薦獎勵計劃」優惠期由至2025年12月31日。上述優惠均受相關條款及細則約束。

More details

Leasing enquiry 租務查詢  8108 0200   9083 5268  goldcoast@sino.com

更多詳情：



Mid-Autumn Moonglow and Lotus A-Bloom

「月圓荷香 樂享中秋」



This Mid-Autumn, wander hand-in-hand with your loved ones by moonlit lotus pond, stroll down a vibrant glowing lantern boulevard, and pause by an enchanting lotus boat. Let these shimmering moments turn into timeless memories under the Mid-Autumn moon!



這個中秋佳節，與摯愛攜手穿梭商場色彩繽紛的花燈大道，漫步於中庭的蓮舟月色裝飾之中，於裝飾前捕捉溫馨時刻，記錄美好時光並讓溫馨回憶長存！

Gold Coast Plaza will be hosting the “Twisty Stick Lotus Lantern Workshop”. Residents can experience the joy of crafting your very own unique lotus lantern with colourful twisty sticks! Simply accumulate same-day spending of HK\$700 or above by designated electronic payment with corresponding receipts from a maximum of two different Gold Coast Plaza shops, and present your resident's card to redeem one entry to the “Twisty Stick Lotus Lantern Workshop”.

商場更會舉辦「扭扭棒荷花燈工作坊」，讓創意隨指尖綻放。你可親手以彩色扭扭棒製作獨一無二的荷花燈籠，體驗手作創意的樂趣。住戶只需於商場以指定電子貨幣消費滿HK\$700或以上，並出示住戶證，即可換領工作坊名額1個，創作專屬燈籠，共度與眾不同的中秋佳節。



Redemption Details 換領詳情

 Now until 即日起至 4/10 (Sat 六)

 1/F Customer Service Centre 客戶服務中心

Event Details 活動詳情

 4/10 (Sat 六)

 12:00nn – 1:30pm / 1:45pm – 3:15pm / 3:30pm – 5:00pm

 Piazza Courtyard 商場中庭

Photo is for reference only. Limited quota on a first-come, first-served basis while stocks last.

Each workshop participation includes one set of materials for one parent and one child aged four or above.

圖片只供參考。數量有限，先到先得，換完即止。

每個名額包一份材料，可供一名4歲或以上小童及一名成人參與。

More details

更多詳情：



Gold Coast Beach Volleyball Fun Day and Brews by the Coast 黃金海岸沙灘排球同樂日及黃金海「釀」市集



The large-scale “Beach Festival” and “Night Market” co-ordinated by Tuen Mun District Office and Tuen Mun District Council, is returning in mid-October. The event will feature a daytime carnival at Golden Beach with game booths, beach volleyball competitions, and live music, while Tuen Mun Civic Square will transform into a relaxing evening market.

Gold Coast will host a Beach Volleyball Fun Day to get everyone ready for the Beach Festival and National Games beach volleyball competition. Join to learn skills like passing, spiking, and serving from Ray Beach Volleyball Academy professional tutors. Whether you're a beginner or a true enthusiast, you'll have a blast enjoying the perfect combination of sunshine, sand, and volleyball! Sign up now and dive into this vibrant sports craze!

由屯門民政事務處及屯門區議會合辦的屯門區大型活動屯門沙灘節及「夜屯園」夜市將於10月中旬載譽歸來，活動將結合黃金泳灘日間的嘉年華遊戲攤位、沙灘排球比賽、音樂會；屯門文娛廣場晚間之悠閒美食市集及藝術品觀賞。

黃金海岸亦配合沙灘節及全運會沙排比賽，將舉辦沙灘排球體驗日為活動預熱。沙灘排球同樂日由香港沙灘排球訓練學院的專業教練傳授好玩又有趣的傳球、扣殺、發球等技術，無論新手或運動愛好者，都可以玩得開心，享受陽光、沙灘和排球的完美組合！立即報名，一起投入這個充滿活力的運動熱潮！

Event details 活動詳情

 4/10 (Sat 六)

 Beach Volleyball Court, New Cafe Bay Beach
新咖啡灣泳灘 沙灘排球場

Event & Time 活動及時間	Audience 對象
Skills Class 基礎訓練班 2:00pm – 3:15pm	Ages 15 or above 15歲或以上
Family Fun Class 親子互動班 3:20pm – 4:35pm	1 kid aged 6 or above and 1 adult 1名6歲或以上小童及1名成人
Kids Class 小小運動員班 4:45pm – 6:00pm	Ages 6-14 6-14歲

Registration details 報名詳情

 Now until 4/10 (Sat), or until fully booked

即日起至 4/10 (六) 或額滿即止

Registration method 報名方法：

S⁺ REWARDS members can redeem priority entry with 2 Points. Each member may redeem a maximum of 2 entries.

S⁺ REWARDS 會員專享以2點數優先換領參加名額。每位會員最多可換領名額2個。

(Capacity is limited and participation is on a first-come, first-served basis. 每場名額數量有限，先到先得，額滿即止。)

In addition to the exciting beach volleyball games, be sure to visit the vibrant "Brews by the Coast" Market from October 10th to 12th! The market will feature a variety of local craft brewers and popular festival foods, offering handcrafted products inspired by the ocean and coastal themes. From specialty craft beers and locally roasted coffee beans to artisanal sauces and ice cream, it's a celebration of local brewing culture. Not only will it enrich the event with delicious flavors, but it also offers a perfect opportunity to relax and enjoy the market's lively atmosphere after some sports fun.

除了投入刺激好玩的沙灘排球同樂日，於10月10-12日更可以到黃金海「釀」市集 感受熱鬧氛圍！市集除了匯聚本地精選釀製品牌，推出海洋及海邊為主題手作及味道，售賣不同特色手工啤、本地咖啡豆、手工醬料、雪糕等，打造本地精釀文化。不僅為活動增添豐富味覺享受，更讓你在運動之餘也能盡情品味市集的悠閒樂趣。

Event Details 活動詳情

 10/10 (Fri 五)	11-12/10 (Sat – Sun 六 – 日)
 4pm – 8pm	11am – 8pm
	Piazza courtyard and promenade 商場中庭及海濱長廊

More event details
活動詳情：



Connecting Tuen Mun's Caring Community

屯門暖心社群連線

To foster mutual support and connection within the Tuen Mun community, we are delighted to introduce four heartfelt community Facebook pages run by local residents. These platforms aim to bring neighbours together, share valuable resources, and create opportunities for collaboration. Follow these pages and together we can build an even stronger and more connected Tuen Mun!

為了促進屯門社區的互助及交流，今期特為住戶推介了由屯門街坊自發營運並充滿溫度的屯門社區專頁，專頁旨在連繫鄰里。讓我們一起認識並關注它們，發掘更多社區資源與互助機會，共建更緊密的屯門鄰里網絡！

1. 香港 [屯門] 再起時

Together through thick and thin, your guiding light
團結共濟的社區明燈



The page hopes to be a beacon that illuminates the community and a warm bridge that connects the neighbors. ('Beyond the Dream' Bridge's photo provided by @香港 [屯門] 再起時Facebook)

專頁冀是照亮社區的明燈，也是連繫街坊情感的溫暖橋樑。
(幻愛橋相片由@香港 [屯門] 再起時Facebook提供)

Begun during the peak of the COVID-19 pandemic in 2020, this page began with a mission to unite residents in fighting the virus. It has since grown into a diverse platform serving all Tuen Mun locals, including parents, students, and families. Looking ahead, it will continue to enhance information sharing and encourage more interactive communication among members. Much like the glittering “Beyond the Dream Bridge” at Tuen Mun Pier, it serves as both a guiding light and a warm bridge connecting the hearts of residents.

專頁的創立是因為2020年疫情高峰，由最初團結街坊共同抗疫的初心，到現在已成長為服務全屯門街坊包括家長及學生的多元化平台。未來專頁將繼續優化資訊流通，加強組員的互動，致力打造更健康、更緊密的社區網絡。

2. 屯門爸爸媽媽會

A caring companion on the parenting journey
育兒路上的暖心夥伴

The Facebook page was founded by a group of young administrators who are passionate about giving back to the community. The page focuses especially on supporting new parents, offering easy-to-digest information on extracurricular activities, recommended experiential courses, and sports programs. Moving forward, the page plans to collaborate with various community centres to organize parent meetups and continue curating quality activity resources for Tuen Mun families. It aims to be every parent's trusted partner on the rewarding journey of raising children.

由一群在屯門長大的年輕版主創立，旨在回饋社區，為新一代打造更好的成長環境。專頁特別關注新手家長的需求，以輕鬆易懂的方式提供課外活動資訊和推薦體驗及運動課程。未來專頁計劃與不同社區中心合作舉辦家長交流會，繼續為屯門家庭篩選優質活動資源，成為父母育兒路上最可靠的夥伴。

3. 屯門友

Your Tuen Mun neighbourhood friend 屯門街坊好鄰里

A friendly and supportive Facebook community platform for Tuen Mun residents to connect, share their authentic experience and genuine love for the neighborhood, and support one another.

專頁讓屯門的朋友能夠開心地分享自己熟悉社區真實感受的互助平台。

4. 青山散步

Through the Tuen Mun lens 鏡頭下的屯門

Tuen Mun's scenery is all around us! The Facebook page often captures beautiful scenery through its lens. Let's discover Tuen Mun's unique charm and scenic beauty together..

屯門處處是風景，專頁不時透過其鏡頭，記錄屯門及其美風景。一起發掘屯門的獨特魅力與地標風景。

Häagen-Dazs Mango Parade Afternoon Tea at Gold Coast Hotel 黃金海岸酒店 Häagen-Dazs 香芒巡禮下午茶

Cafe Lagoon has joined hands with Häagen-Dazs for the limited-time “Mango Parade Afternoon Tea”. Featuring a medley of sweet and savoury delights, including Langostino Sashimi with Thai-style Mango Chilli Sauce, Fried Häagen-Dazs Mango Ice Cream, and Häagen-Dazs Mango Ice Cream Sundae loaded with luscious fruit. Each creation is designed to deliciously infuse your afternoon with a delicate fruity aroma. Every afternoon tea comes with a complimentary Häagen-Dazs Single Scoop Voucher to extend your sweet indulgence. Book online now to enjoy up to 50% off!

聆風咖啡廳特別聯同 Häagen-Dazs 呈獻期間限定「香芒巡禮下午茶」。主廚精心製作鮮甜彈牙的紅蝦刺身伴泰式芒果辣汁、外酥內軟的脆炸 Häagen-Dazs 芒果雪糕，以及滿載果肉的 Häagen-Dazs 芒果雪糕新地杯等鹹甜美點，為午後時光抹上細膩果香。每份下午茶均奉送 Häagen-Dazs 單球雪糕換領券乙張，提前網上預訂可享高達半價優惠！



☎ 2452 8448

More details
更多詳情：



Gold Coast Hotel – Tomahawk Sizzling Bash Dinner Buffet's Buy 1 Get 1 Free Offer 黃金海岸酒店 – 斧頭扒燒烤盛薈自助晚餐買一送一優惠

Cafe Lagoon's dinner buffet is bringing irresistible new creations for beef lovers! Savour the rich, smoky aroma of the chef's charcoal-grilled Australian Tomahawk Steak — juicy, tender, and perfectly portioned for sharing. Another highlight is the decadent Wagyu Cheeseburger Steak, where premium beef and molten cheese come together for double the indulgence. The barbecue station is also brimming with honey-glazed chicken wings, lamb chops, tiger prawns, and more. On weekends and public holidays, treat yourself to the showstopping Crispy Roasted Suckling Pig for a special treat.

Other must-tries include Japanese Isoyaki Abalone, freshly sliced Crispy Pork Belly, a wide variety of fresh seafood, sashimi, Chinese, Western, and Japanese dishes, as well as exquisite desserts — offering a dazzling feast for your taste buds.

Book online now to enjoy special offers — up to Buy 1 Get 1 Free!



聆風咖啡廳自助晚餐為愛牛一族帶來新驚喜！主廚悉心加入肉味醇厚、軟嫩多汁的炭燒澳洲斧頭扒，份量十足的牛扒經炭火烤製後，瀰漫著誘人的香氣。另一推介和牛芝士漢堡扒，肉汁豐盈，呈獻雙重滋味享受。燒烤區的蜜糖雞全翼、羊扒、虎蝦等亦不容錯過；週末及公眾假期更有原隻炭烤乳豬登場，讓人再三回味。

其他必吃之選包括日式磯燒鮑魚、即切脆皮燒腩肉、多款鮮甜海鮮、刺身、中西日式料理及精緻甜品，琳瑯滿目，讓味蕾大滿足。

提前網上預訂可享高達買一送一優惠！

☎ 2452 8448

More details
更多詳情：



tmtplaza – Gold Coast • So Kwun Wat Resident Privilege 屯門市廣場 – 黃金海岸•掃管笏 住戶優惠

S+ REWARDS members who have same-day spending HK\$800 or above (with a maximum of two machine-printed receipts from different merchants) via e-payment at tmtplaza, successfully register Points, and present a valid resident card or proof of address from designated estates, can redeem a HK\$50 Dining S Coupon and 1 hour free parking. (500 quota for each month and is available on a first-come, first-served basis, while stocks last.)

S+ REWARDS 會員於屯門市廣場日以電子貨幣消費滿HK\$800(憑最多2張不同商戶之機印收據)及成功登記點數,並出示有效黃金海岸住戶證或住址證明,即可換領HK\$50美食S現金券及1小時免費泊車。(每月名額500個,先到先得,換完即止。)

Redemption Details 換領詳情

 From now until further notice 即日起至換完即止

 12:00nn – 9:00pm

 1/F Concierge, tmtplaza 屯門市廣場1樓禮賓處

Terms and conditions apply.

Please visit the event website for more details.

活動受條款及細則約束。

More details

詳情請瀏覽活動網站。

更多詳情:



New Shop at Piazza 商場新店

NONNA
PIZZA PASTA SEAFOOD GELATO



Nonna

 R2, G/F  5565 6930

 Restaurant 餐廳 Sun 日 – Thur 四: 12:00-22:00
Fri 五 – Sat 六: 12:00-23:00

Retail 零售 Everyday 每日 09:00-18:30

Gold Coast Community Upcoming Activities 黃金海岸社區活動一覽

28 Sep | 9月28日

Sunday Vibes Market 黃金海岸週日市集

 Piazza 商場

Chewy Sago Mooncake Workshop 西米水晶月餅製作坊

 Clubhouse 住客會所

4 Oct | 10月4日

**Twisty Stick Lotus Lantern Workshop
扭扭棒荷花燈工作坊**

 Piazza 商場

**Gold Coast Beach Volleyball Fun Day
黃金海岸沙灘排球同樂日**

 Beach Volleyball Court, New Cafe Bay Beach
新咖啡灣泳灘 沙灘排球場

5 Oct | 10月5日

Gold Coast Farmers Market 黃金海岸農墟

 Piazza 商場

10 – 12 Oct | 10月10 – 12日

Vespere Tuen Mun 夜屯園

 Tuen Mun Cultural Square 屯門文娛廣場

11 Oct | 10月11日

Tuen Mun Beach Festival 屯門沙灘節

 Golden Beach and Cafeteria New Beach
黃金泳灘及新咖啡灣泳灘

11 – 12 Oct | 10月11 – 12日

Brews by the Coast 黃金海「釀」市集

 Piazza 商場

19 Oct | 10月19日

Sunday Vibes Market 黃金海岸週日市集

 Piazza 商場

25 – 26 Oct | 10月25 – 26日

Halloween Market 萬聖節市集

 Piazza 商場

25 – 26, 31 Oct | 10月25 – 26, 31日

Gold Coast Halloween Bash 萬聖節開心搞鬼樂園

 Piazza 商場

*Above activities are subject to change without prior notice.
上述節目或有可能更改,而不作另行通知。